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Občina Trebnje, Goliev trg 5, 8210 Trebnje 
Občina Mokronog - Trebelno, Pod Gradom 2, 8230 Mokronog 
Občina Šentrupert, Šentrupert 33, 8232 Šentrupert 
Občina Mirna, Glavna cesta 28, 8233 Mirna 
 
 
 
SVET USTANOVITELJIC javnega zavoda 
Zdravstveni dom Trebnje 
  
Številka: 014-18/2009-107 
Datum:   24. 4. 2023 
 
 

Z  A P I S N I K 
 
18. seje Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje (v nadaljevanju: 
SU), ki je potekala v petek, 21. 4. 2023 ob 7. uri v prostorih Občine Trebnje – velika sejna 
soba, Goliev trg 5, 8210 Trebnje. 
 
Prisotni župani: 
Dušan Skerbiš (Občina Mirna), po pooblastilu podžupanja Snežka Bizjak, (Občina Mokronog - 
Trebelno), po pooblastilu direktorica občinske uprave Anne Marie Valentar (Občina Šentrupert) 
in županja Mateja Povhe (Občina Trebnje).  
 
Ostali prisotni: 
direktorica ZD Trebnje: Karmen Lukše, 
strokovna delavca Občinske uprave Občine Trebnje: Gorazd Koračin in Majda Šalehar 
 
 
Sejo je v skladu z določili 13. člena Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje (Uradni list RS št. 107/13) sklicala in vodila predsedujoča Svetu ustanoviteljic, županja 
Občine Trebnje Mateja Povhe, ter člane SU seznanila s predlaganim dnevnim redom. Pripomb 
na dnevni red ni bilo, zato je podala na glasovanje dnevni red, kot je bil poslan z vabilom, in 
sicer 
 
Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 17. seje javnega zavoda z dne 21. 3. 2023 

2. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Zdravstvenega doma Trebnje 

3. Razno  
 
GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0; ni glasoval: 0 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
K 1. točki: 
Potrditev zapisnika 17. seje javnega zavoda z dne 21. 3. 2023 

Predsedujoča županja je povzela sklepe iz zapisnika. V zvezi s problematiko pediatrične 
urgentne službe (PUC) je direktorica Lukše pojasnila, da je sedaj v pripravi dokument za 
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prenovo sistema NMP v katero je vključen tudi PUC in dejala, da bo vsebino dokumenta 
posredovala v pregled. 
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je predsedujoča predlagala, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP:  
Potrdi se zapisnik 17. seje javnih zavodov z dne 21. 3. 2023. 
 
GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0; ni glasoval: 0 
Sklep je bil sprejet. 
 
K 2. točki: 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Zdravstvenega doma Trebnje 

Glede na sklep SU z dne 21. 3. 2023, so prisotni župani pojasnili, da sta občinska sveta občin 
Mokronog-Trebelno in Mirna že obravnavala podajo soglasja k redni delovni uspešnosti in 
podala soglasje. Občinski svet občine Šentrupert pa ima obravnavo soglasja predvideno na 
naslednji seji. 
 
Predsedujoča županja podala na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje podaja soglasje k redni 
delovni uspešnosti direktorice Karmen Lukše za obdobje od 1. 3. 2022 do 31. 12. 2022 v 
višini 5 % sredstev mase za plače v znesku 1.718,36 EUR.  
 
GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0; ni glasoval: 0 
Sklep je bil sprejet. 
 
K 3. točki: 
Razno  
 
Predsedujoča županja je predlagala, da pod to točko obravnavajo problematiko vzdrževanja 
AED naprav in prosila Gorazda Koračina za predstavitev tematike. 
 
Gorazd Koračin je pojasnil, da je pri vzdrževanju AED naprav problem lastništva naprav. Na 
Ministrstvo za zdravje in Ministrstvo za obrambo bo poslan dopis glede nedorečene zakonodaje 
v zvezi z vzdrževanjem in obravnavano problematiko nasploh. Zakonodaja sicer določa, da so 
lastniki dolžni vzdrževati AED naprave, vendar po podatkih občine vse naprave niso v lastništvu 
občin ali ZD Trebnje. V javno mrežo so vključeni tudi AED, ki so v lasti podjetij, prostovoljnih 
gasilskih društev, zasebnikov in bi jih bilo potrebno najprej prevzeti v lastništvo, da bi imeli 
pravno podlago za naročilo vzdrževanja teh naprav. 
Ena od možnosti je, da bi ZD Trebnje naročil izvedbo vzdrževanja za vse občine skupaj (nižja 
cena), občine pa bi zagotovile sredstva za vzdrževanje AED, vsaka za svoje območje oziroma 
za AED, katerih lastnice so oziroma so jih pripravljene prevzeti v last. 
 
Župan Skerbiš je poudaril, da je potrebno urediti lastništvo in uvesti enoten način vzdrževanja 
ter predlagal, da se uredi seznam AED naprav z lastništvom, nato pa z lastniki dogovori 
brezplačen prenos na občine, kar je osnova za naročilo vzdrževanja. 
 
Podžupanja Snežka Bizjak je poudarila, da je potrebno zagotoviti ustrezno vzdrževanje z 
izvajalcem, ki je usposobljen za zagotavljanje vzdrževanja. 
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Direktorica Karmen Lukše je opozorila tudi na izvajanje obnovitvenih tečajev za prve 
posredovalce, in sicer, da je potrebno zagotoviti še več prvih posredovalcev, saj nekaterim v 
kratkem poteče licenca in se niso odločili za obnovitev licence. 
 
V razpravi so prisotni predlagali, da ZD Trebnje pripravi seznam AED naprav, iz katerega 
bo razvidno lastništvo posamezne AED naprave, lokacija in leto postavitve, saj so 
nekatere AED naprave nabavljene že v sklopu projekta »milijon srčnih točk« iz leta 2012. 
 
Predsedujoča županja je predlagala, da se pod točko Razno SU obravnava tudi dopis Zavoda 
za zdravstveno zavarovanje Slovenije, OE Novo mesto, (ZZZS), ki so ga občine prejele po e-
pošti 19. 4. 2023, iz katerega je razvidno, da ZZZS poziva občine, da soglasja v zvezi z 
krajšanjem obsega popoldanskega ordinacijskega časa občine podajajo izjemoma, le v 
posamičnih primerih, z natančno in tehtno obrazložitvijo ter za omejen čas.  
 
Direktorica Karmen Lukše je pojasnila, da ZZZS pri sklepanju letnih pogodb preverja stanje v 
zavodu ter tudi predlagane ordinacijske čase za leto 2023. ZD Trebnje je ZZZS predložil sklep iz 
leta 2019, iz katerega je razvidno, da »SU podaja soglasje, da je tedenski ordinacijski čas 
najmanj 3 ure po 16. uri, in sicer za time, kjer je nosilec oseba z otroki do 6. leta starosti, 
oziroma oseba starejša od 55 let«. 
 
Obrazložila je, da so trenutno v ZD Trebnje podale vlogo za skrajšanje ordinacijskega časa tri 
zdravnice družinske medicine, ena pediatrinja ter ginekologinja, in sicer zaradi starševstva, kar 
je upravičen razlog. Prav tako sta podali vlogo dve zdravnici družinske medicine, z razlogom, da 
so starejše od 55 let. Zaradi pomanjkanja zdravnikov družinske medicine ni mogoče zagotoviti 
več ordinacijskega časa in je smiselno, da se soglasje poda, saj imajo nekateri tudi že pogoje za 
upokojitev in bi ob večji obremenitvi prenehali opravljati delo, kar bi pomenilo še manjšo 
dostopnost do zdravnikov. 
 
Župan Dušan Skerbiš je poudaril, da je bil sklep leta 2019 sprejet zaradi pomanjkanja 
zdravnikov in predlaga, da ponovno odločajo o soglasju za skrajšanje popoldanskega 
ordinacijskega časa in sprejmejo ugotovitveni sklep, da sklep iz leta 2019 preneha veljati.  
 
Podžupanja Snežka Bizjak je dejala, da si želijo večje dostopnosti v popoldanskem času, vendar 
je zaradi pomanjkanja zdravnikov potrebno skleniti kompromis, zato predlaga, da se poda 
soglasje za skrajšanje popoldanskega ordinacijskega časa leto 2023. 
 
Po razpravi je predsedujoča županja podala na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje ugotavlja, da je sklep Sveta 
ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje, ki je bil sprejet dne 25. 7. 2019 in 
s katerim je bilo podano soglasje, »da je tedenski ordinacijski čas najmanj 3 ure po 16. 
uri, in sicer za time, kjer je nosilec oseba z otroki do 6. leta starosti, oziroma oseba 
starejša od 55 let«, prenehal veljati z dnem konstituiranjem novega Sveta ustanoviteljic 
javnega zavoda  Zdravstveni dom Trebnje. 
 
GLASOVANJE: prisotni: 4 ; ZA: 4; PROTI: 0; ni glasoval: 0 
Sklep je bil sprejet. 
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Na podlagi obrazložitev direktorice Lekše in mnenja prisotnih je predsedujoča županja podala na 
glasovanje še naslednji 
 
SKLEP: 
 
1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje podaja soglasje k 

manjšemu tedenskemu obsegu popoldanskega ordinacijskega časa za zdravnike 
nosilce dejavnosti, ki so podali vloge za skrajšanje popoldanskega ordinacijskega 
delovnega časa, kot ga opredeljuje 125. člen Uredbe o programih storitev obveznega 
zdravstvenega zavarovanja, zmogljivostih, potrebnih za njegovo izvajanje, in obsegu 
sredstev za leto 2023. 

2. Sklep velja za pogodbeno leto 2023. 
 
GLASOVANJE: prisotni: 4 ; ZA: 4; PROTI: 0; ni glasoval: 0 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
Pod to točko je še direktorica Lukše seznanila prisotne, da intenzivno iščejo zdravnike družinske 
medicine s področja Balkana. Zanimalo jo je, če imajo občine na voljo kakšna službena 
stanovanja, ki bi jih lahko ponudili zdravnikom. 
 
Predstavniki občin so dejali, da prostih stanovanj v občinah ni. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 8.30 uri. 
 
                            Svet ustanoviteljic javnega zavoda 
                                                                         Zdravstveni dom Trebnje 
                                                          predsedujoča 
                         Mateja Povhe 
                   županja Občine Trebnje 
zapisala:                   
Majda Šalehar 
Občinska uprava Občine Trebnje 
 
 
 
 
 
   
  

Poslati po e-pošti: 

- obcina@mokronog-trebelno.si (županu mag. Francu Glušiču), mateja.vrabec@mokronog-trebelno.si (v.d. direktorice občinske 

uprave),  

- obcina@sentrupert.si, (županu Tomažu Ramovšu), anne.marie.valentar@sentrupert.si, (direktorici občinske uprave)  

- obcina@mirna.si (županu Dušanu Skerbišu); tanja.sinkovec@mirna.si; (direktorici občinske uprave) 

-  direktor_ou@trebnje.si (v.d. direktorja občinske uprave mag. Janez Zakrajšek); 

- andreja.perc@trebnje (tajništvo županje) 
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